
Nämndsammanträde 16 maj ställdes in då få ärenden 

var klara att ta till nämnden. 

 

/Marcus Löfvenholm 

förvaltningssekreterare  

Miljö- och bygglovsnämnden 


